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2021年2月，中国医科大学附属第一医院在International Journal of Nanomedicine（IF 6.6/ 2区）上在线发表了一篇论文。在发表4年后，因图片组内重复在pubpeer上被读者质疑。论文题为“Co-Administration of iRGD with Sorafenib-Loaded Iron-Based Metal-Organic Framework as a Targeted Ferroptosis Agent for Liver Cancer Therapy”。
第一作者：中国医科大学附属第一医院的Xianchuang Liu
通讯作者：中国医科大学附属第一医院的Ke Xu
该研究共受1项基金支持：国家自然科学基金（北京）[批准号81630053]。
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针对所提出的质疑，尚未见到作者在www.pubpeer.com上的回应内容。

参考信息：https://pubpeer.com/publications/2DFA66853C8BB8AB6A27D4C58B9EA6
免责声明：信息来源于Pubpeer、Pubmed及相关期刊，提及人名均为音译！
对于文章内容的真实性、完整性、及时性本公众号不做任何保证或承诺，仅供读者参考！
如有侵权，请及时联系公众号后台！
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Figure 8: Unexpected overlapping images, identified and annotated with coloured

rectangles by ImageTwin.ai. Rotations are not indicated.
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Figure 8 HAE staning of major organs from diferently treated groups at day 21 (scae bar: 100 ).

limited to the EPR effect®® The iRGD peptide can sig- administration improves the therapeutic effects of
nificantly promote drug penetration into tumor tissues by  nanodrugs.”'?? In agreement with this, our results showed
actively opening specific drug transport channels®®  that iRGD significantly increased tumor drug accumula-
Previous studies have demonstrated that iRGD co- tion in vitro and in vivo.
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